



YUKON CANADA

FOREST SUPERVISOR ORDER 2024/01 FOREST PROTECTION ACT

Pursuant to the *Forest Protection Act* and the *Forest Protection Regulation (2003)*, the forest supervisor orders

- 1 Effective immediately, the area shown on the map attached as Schedule 1 to this Order are declared to be a closed area and closed districts.
- 2 All open fires, including campfires, are prohibited in the closed area and closed districts.
- 3 The use of a fireplace, stove or other facility provided for that purpose in a campground within the meaning of the *Yukon Campground Regulations* is allowed until further notice.

Dated at Whitehorse, Yukon,

June 28, 2024

ORDONNANCE DU DIRECTEUR DES FORÊTS 2024/01 LOI SUR LA PROTECTION DES FORÊTS

Le directeur des forêts, conformément à la *Loi sur la protection des forêts* et au *Règlement de 2003 sur la protection des forêts*, ordonne :

- 1 Le secteur indiqué sur la carte jointe à titre d'Annexe 1 est déclaré être un secteur interdit et des districts fermés à partir de maintenant.
- 2 Tout feu non couvert, comprenant, entre autres, un feu de camp, est interdit dans le secteur interdit et dans les districts fermés.
- 3 L'utilisation d'un foyer, d'un poêle, ou d'un autre endroit aménagé à cette fin dans un terrain de camping au sens du *Règlement sur les terrains de camping publics du Yukon* est permise jusqu'à ce qu'un avis contraire ne soit émis.

Fait à Whitehorse, au Yukon,

28 juin 2024

Forest Supervisor/Directeur des forêts

SCHEDULE 1



Fire Restriction Area

 Fire Ban Location



Scale: 1: 6,000,000
 Albers Equal Area Yukon Territory Canada
 Projection, NAD 1983



Yukon

Data credits: Government of Yukon
 Mapped: 27 Jun 2024, 3:34 PM

ANNEXE 1

